

《莉佐对《南方公园》中减肥药的盛行感到震惊》

Lizzo appeared to be left stunned after “ South Park ” referenced the singer in an episode satirizing the increasing popularity of weight-loss drugs like Ozempic and Mounjaro.

在《南方公园》的一集中，该剧讽刺了诸如Ozempic和Mounjaro等减肥药物的日益流行，并提到了莉佐(Lizzo)，这位歌手看起来对此感到震惊。



The “ About Damn Time ” singer posted a live reaction video on Instagram and TikTok of her watching a scene from “ South Park: The End of Obesity. ”

这位《About Damn Time》的演唱者在Instagram和TikTok上发布了一段直播反应视频，视频中她正在观看《南方公园：肥胖的终结》(South Park: The End of Obesity)中的一个场景。

In the scene, Sharon and Sheila are discussing the “ amazing ” new drugs that Sharon has been taking to manage her weight. But since her insurance only covers weight loss

drugs for those with diabetes, Sharon reveals “ there ’ s a whole new obesity drug for those of us who can ’ t afford Ozempic and Mounjaro. ”

在场景中，莎伦和希拉正在讨论莎伦为了控制体重而服用的“神奇”新药。但由于她的保险只覆盖糖尿病患者的减肥药，莎伦透露“对于我们这些买不起Ozempic和Mounjaro的人来说，有一款全新的减肥药。”

Prescriptions for weight loss, diabetes drugs for young people leaped 600% since 2020, study says Lizzo covered her mouth in shock as she watched Sharon say that she controls all her “ cravings to be thinner ” with a new drug named after the singer.

一项研究表明，自2020年以来，年轻人开具的减肥药和糖尿病药物处方激增了600%。莉佐在看到莎伦声称她用一种以这位歌手命名的新药控制住了所有“想要变瘦的渴望”时，震惊地捂住了嘴。

The scene then transitions into a fake commercial advertising “ Lizzo, ” a drug that “ makes you feel good about your weight, and it costs 90% less than Ozempic. ”

随后，场景转到一个假广告中，宣传一种名为“莉佐”的药物，这种药物“让你对自己的体重感到满意，而且价格比Ozempic便宜90%”。

“ In case studies, 70% of patients on Lizzo no longer cared how much they weighed, ” the fake commercial ’ s narrator said.

“ 在案例研究中，服用莉佐的70%的患者不再关心自己的体重， ” 假广告的旁白说道。

“ Lizzo helps you eat everything you want and keep physical activity to a minimum... Ask about the power of not giving a f**k, with Lizzo, ” the commercial added, along with a series of side effects.

“ 莉佐帮你尽情享受想吃的美食，并将身体活动减少到最低限度……问问莉佐的‘不在乎’的力量吧， ” 广告中还添加了一系列副作用的说明。

In her reaction video, Lizzo said, “ that ’ s crazy, I just feel like damn, I ’ m really that b***h. ”

在反应视频中，莉佐说：“太疯狂了，我就觉得见鬼了，我真是那个‘碧池’。”

“ I really showed the world how to love yourself and not give a f**k, to the point where these men in Colorado know who the f**k I am, and put it on their cartoon that ’ s been around for 25 years, ” she added, referring to “ South Park ” creators Trey Parker and Matt Stone who met at the University of Colorado Boulder and set the show in the state.

“我真的向世界展示了如何爱自己，并且不在乎别人的看法，以至于科罗拉多州的这些男人都知道我是谁，还在他们这部已经播出25年的动画片里提到我。”她补充道，指的是在科罗拉多大学博尔德分校相遇并将该剧设在该州的《南方公园》创作者特雷·帕克(Trey Parker)和 马特·斯通(Matt Stone)。

Lizzo has long advocated for body positivity and spoken out about the body shaming she faces on social media.

莉佐长期以来一直倡导身体积极性，并公开谈论她在社交媒体上遭遇的身材羞辱。

But three of her former dancers claimed in a lawsuit filed in August that they were subjected to a hostile work environment and harassment while they were members of the Grammy-winner's dance team, with one plaintiff alleging that she had been questioned about her weight gain.

但她的三名前舞者在8月提起的诉讼中声称，他们在成为格莱美奖得主的舞蹈团队成员期间，遭受了恶劣的工作环境和骚扰，其中一名原告还声称自己曾因体重增加而受到质疑。

In a statement at the time, Lizzo denied the allegations and said, in part, “I am not the villain that people in the media have portrayed me to be these last few days.”

当时，莉佐在一份声明中否认了这些指控，并表示：“我不是媒体在过去几天里所描绘的那种坏人。”

“As an artist, I have always been very passionate about what I do. I take my music and my performances seriously because at the end of the day, I only want to put out the best art that represents me and my fans,” Lizzo wrote.

“作为一名艺术家，我一直对自己所做的事情充满热情。我认真对待我的音乐和表演，因为归根结底，我只想创作出最能代表我和我的粉丝的艺术作品，”莉佐写道。